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Στον Πειραιά Αττικής την 14.1.2011, συγκλήθηκε έκτακτη γενική συνέλευση της αστικής μη

κερδοσκοπικής εταιρίας με την επωνυμία Σύνδεσμος Εταιριών Φωτοβολταϊκών, στον

Πολυχώρο Πειραιάς 1911, επί της οδού Θερμοπυλών 30 και Παπαστράτου στον Πειραιά

Αττικής, σύμφωνα με την από 13.12.2010 Πρόσκληση Σύγκλησης Έκτατης Γενικής

Συνέλευσης ΣΕΦ.

Ο Πρόεδρος και τα μέλη του Δ.Σ. του ΣΕΦ διαπιστώνουν ότι υπάρχει σύμφωνα με το

καταστατικό η απαιτούμενη απαρτία ήτοι παρευρίσκονται συνολικά 44 μέλη από τα 70

ταμιακά ενήμερα μέλη επί συνόλου μελών 71, δηλαδή υπάρχει απαρτία μεγαλύτερη από το

1 / 2 (50%) των ταμιακά ενήμερων μελών.

Τα μέλη που παρευρέθησαν είναι τα κατωτέρω:

ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣ

1. ΑΦΟΙ ΚΑΛΥΒΙΩΤΗ Καλυβιώτης Χρήστος

2. ΕΛΛΗΝΙΚΑ ΠΕΤΡΕΛΑΙΑ Ανανεώσιμες Καπέλλος Σωτήρης

3.HELIOSPHERA Ζαχαρίου Αλέξανδρος

4.CONERGY Βόκας Γεώργιος

5. SCHUΕCO Βαρβαγιάννης Βασίλης

6. GLOBAL Energy Κυριακίδης Δημήτριος

7. SOLAR CELLS HELLAS Πιταροκοίλης Σοφοκλής

(Κατόπιν εξουσιοδότησης

8. SMA Hellas Παπαπασχάλης Διονύσης

(κατόπιν εξουσιοδότησης)

9.NRG-ORION Ματόπουλος Θεοδόσιος

10.SOLTECH Πιταροκοίλης Σοφοκλής

11.MECASOLAR Rodriguez Yolanda

12.PHOTOVOLTAIC Σιγάλας Μάριος

13.ΔΕΗ Ανανεώσιμες Κάλλιος Μάνθος



14.DATA PV Sun Energy Ποζίδης Γρηγόρης

15. BIOSAR Ενεργειακή Πολυχρονόπουλος ΄Αρης

16.JUWI Σαρρής Παναγιώτης

17.HELIOINDEX Μίτμαν Στέφανος

18.ALUMIL Καβάκας Απόστολος

19. Est-Hellas Ηλιάδης ΄Αλκης

20.SYNPOWER Σιγούρος Τάκης

21.ΕΝΓΑΙΑ ΕΠΕ Γιάννης Αλέξανδρος

22.ADVARTIA Ζακόπουλος Φίλιππος

(κατόπιν εξουσιοδότησης)

23.HAWI Μαρκούτης Χρήστος

24.POSITIVE ENERGY Αγιαννίδης Κυριάκος

25. KLT AE Νικήτας Νίκος

26. ΗΛΙΟΜΗΧΑΝΙΚΗ Γιαννιός Κωνσταντίνος

27.KOSTAL Solar Φλώρος Κων/νος

28.SABOΑΕ Δημητρίου Αναστάσιος

(κατόπιν εξουσιοδότησης)

29.BIG Solar Βαλαβάνης Φραγκίσκος

(κατόπιν εξουσιοδότησης)

30.GREENSTONE Πάτσης Σωτήρης

31.SCHOTT Hellas Δημητρίου Δάρειος

32.SUNRISE PV Καρνομουράκης Αναστάσιος

33. ECOSUN Καζαντζίδης Γιώργος

34.AES Solar Carter Ατλαμάζογλου

35.ALEO Solar Σακκάς Αθανάσιος

36.IBC Solar Μπιάζος Πάνος

37.ABAKUS Solar Καμουλάκος Κων/νος

38.EGNATIA Energy Χαράμης Σπύρος

(κατόπιν εξουσιοδότησης)

39.INET Energy Αλουπογιάννης Πάνος

40.ΑLEXAKIS Energy Αλεξάκης Γιώργος

41.KRANNICH Solar Τσιακαλάκης Σταύρος

(κατόπιν εξουσιοδότησης)

42.ΠΕΡΣΕΥΣ ΑΕΒΕ Δεληγιάννης Βασίλης

43.ΜΠΟΜΠΟΛΑΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ Μπομπόλας Απόστολος

44.CENTROSOLAR Κιλίμης Πάνος



Απόντα μέλη είναι τα παρακάτω:

Ηλιοδύναμη ΕΠΕ, Sunlight, ΣΕΝΕΡΣ, Ηλβιοκάτ, Solair Systems, Gehrlicher Hellas,

Μπαλτάς Πλάτων, Kaco Hellas, Exel group, Silcio, Solarise, Δέλτα Τεχνική, Phoenix Solar,

RS energy, Scheuten, Yingli, Glasscon AE, Ενόλια Συστήματα, Reni DS, Q-PV,

Κλιμαμηχανική, Solar com, BP Solar, REW Hellas, Hλιόκυβος, ISPS, Κρητική ενεργειακή.

Ο Πρόεδρος του Δ.Σ. κ. Καλυβιώτης κηρύσσει την έναρξη των εργασιών της Γ.Σ. και

προχωρά στις διαδικασίες εκλογής Προέδρου και Γραμματέα της Γ.Σ.

Η Γ.Σ. εκλέγει παμψηφεί ως Πρόεδρο αυτής τον κ. Καλυβιώτη και ως Γραμματέα αυτής τον

κ. Βόκα.

ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ

1) Τροποποίηση Καταστατικού – Νέο Κωδικοποιημένο Καταστατικό

Ο κος Καλυβιώτης  παίρνοντας πρώτος το λόγο αναφέρθηκε στην όλη προσπάθεια

σύνταξης του νέου καταστατικού το οποίο ξεκίνησε ενάμιση χρόνο πριν και μετά από

συζητήσεις / τροποποιήσεις του Δ.Σ. πήρε την οριστική μορφή του η οποία και

κοινοποιήθηκε  στη Γ.Σ στις 29.11.2010.

Ξεκινώντας η συζήτηση, ο κος Βόκας διάβασε παρατήρηση που εστάλη από το μέλος κο

Μπαλτά, προκειμένου τα μέλη της Γ.Σ. να εκφράσουν τις απόψεις τους.

Σε ερώτηση του κου Καζαντζίδη, αν με βάσει το καταστατικό ατομικές επιχειρήσεις μπορούν

να γίνουν μέλος, ο κος Καλυβιώτης επισήμανε ότι με το υπάρχον καταστατικό, κακώς, ο κος

Μπαλτάς ήταν μέλος και μάλιστα με χαμηλότερη συνδρομή, αντίθετα με το νέο καταστατικό

προβλέπονται, όπως αυτό αποτελεί αντικείμενο εισήγησης από το ΔΣ, φυσικά πρόσωπα και

ατομικές επιχειρήσεις μπορούν να γίνουν μόνο αρωγά μέλη και να συνδράμουν τον ΣΕΦ. Ο

κος Καζαντζίδης πρότεινε και οι ατομικές επιχειρήσεις να έχουν δικαίωμα τακτικού μέλους

Οι κ.κ. Χαραμής και Σιγούρος παίρνοντας αντίστοιχα το λόγο, τόνισαν ότι θα πρέπει ο

σκοπός να είναι πάντα συναφής με αυτόν του συνδέσμου.

Ο κος Ψωμάς προσπαθώντας να ξεκαθαρίσει τις διαφορετικές απόψεις, έκανε την εξής

ερώτηση ως παράδειγμα «αν είμαι εγκαταστάτης με μπλοκάκι παροχής υπηρεσιών και θέλω

να γίνω μέλος του ΣΕΦ, θα είμαι αρωγό?».

Ο κος Ταβουλάρης ως νομικός σύμβουλος πήρε το λόγο και επεξήγησε επακριβώς τις

διαφορές ανάμεσα στα νομικά πρόσωπα, τα φυσικά πρόσωπα και τις ατομικές επιχειρήσεις,



διευκρινίζοντας ότι με τη διατύπωση του προς έγκριση καταστατικού οι ατομικές

επιχειρήσεις δεν συμπεριλαμβάνονται στα τακτικά μέλη, παρά μόνο στα αρωγά.

Επιβεβαίωσε ότι με τη συμπλήρωση αυτή που έθεσε ο κος Καλυβιώτης και ο κος Μπαλτάς

ως ατομική επιχείρηση μπορεί να συμμετέχει ως τακτικό μέλος με τη συνδρομή όμως που

αντιστοιχεί στα τακτικά μέλη.

Κατόπιν αυτών, ο κ. Καλυβιώτης, έθεσε στην κρίση της  γενικής συνέλευσης το ζήτημα εάν

τακτικά μέλη μπορούν να είναι μόνο νομικά πρόσωπα ή  και ατομικές επιχειρήσει (αρ. 5 του

προς έγκριση Καταστατικού).

Ως εκ τούτου, το Σώμα κλήθηκε να αποφασίσει, ψηφίζοντας μεταξύ των δύο προτάσεων:

Πρόταση 1: Δικαίωμα συμμετοχής στην Αστική Εταιρία ως τακτικά μέλη να έχουν μόνο

νομικά πρόσωπα

Πρόταση 2: Δικαίωμα συμμετοχής στην Αστική Εταιρία ως τακτικά μέλη να έχουν νομικά

πρόσωπα και ατομικές επιχειρήσεις

Στη ψηφοφορία η 1η πρόταση πήρε 7 ψήφους και η 2η 37.

Επομένως, η Γ.Σ. κατά πλειοψηφία αποφασίζει ότι δικαίωμα συμμετοχής στην Αστική

Εταιρία ως τακτικά μέλη θα έχουν νομικά πρόσωπα και ατομικές επιχειρήσεις, με την

ανάλογη προσθήκη στο προς έγκριση καταστατικό.

Επομένως, ο κος Μπαλτάς εφόσον το επιθυμεί μπορεί να είναι στο ΣΕΦ ως ατομική

επιχείρηση και να συνεχίσει ως μέλος (όχι ως νέο μέλος) με τη συνδρομή που αντιστοιχεί

στα τακτικά μέλη.

Στη συνέχεια ο κος Ψωμάς τοποθετήθηκε αναφέροντας αρωγά μέλη να δύνανται να

εδρεύουν οπουδήποτε, ήτοι όχι μόνο στην ελληνική επικράτεια φέροντας ως παράδειγμα

την ΕΡΙΑ, οργανισμός που θέλει να μας υποστηρίξει και μπορεί να γίνει αρωγό μέλος μας.

Ο κος Ζαχαρίου ως μέλος πρότεινε, στο αρ. 5 του προς έγκριση καταστατικού να διαγραφεί

η φράση «με έδρα την ελληνική επικράτεια» στα αρωγά μέλη.

Ως εκ τούτου, το Σώμα κλήθηκε να αποφασίσει, ψηφίζοντας μεταξύ των δύο

προτάσεων:

Πρόταση 1: Δικαίωμα συμμετοχής στην Αστική Εταιρία ως αρωγά μέλη να έχουν όσοι

εδρεύουν στην ελληνική επικράτειας.



Πρόταση 2: Δικαίωμα συμμετοχής στην Αστική Εταιρία ως αρωγά μέλη να έχουν όσοι

επιθυμούν, ανεξαρτήτως του τόπου έδρας τους.

Στη ψηφοφορία η 2η πρόταση πήρε 44 ψήφους και η 1η 0.

Επομένως, η Γ.Σ. ομόφωνα αποφασίζει ότι δικαίωμα συμμετοχής στην Αστική Εταιρία ως

αρωγά μέλη θα έχουν όσοι επιθυμούν, ανεξαρτήτως του τόπου έδρας τους, με την ανάλογη

προσθήκη στο προς έγκριση καταστατικό.

Ο κος Καλυβιώτης αναφερόμενος στις παρατηρήσεις επί του καταστατικού που έστειλε η

εταιρία Big Solar, εξέφρασε καταρχάς την ικανοποίηση του για το Δ.Σ. το οποίο παρά την

πρόταση που έγινε για τις ευθύνες των μελών του Δ.Σ. από την ανωτέρω εταιρία, επέμεινε

να έχουν αλληλέγγυα την ευθύνη όλων αποφεύγοντας τη πιθανότητα κάποιο μέλος να

απουσιάζει συστηματικά κατά την λήψη σοβαρών αποφάσεων.  Η σκέψη όλων των μελών

του Δ.Σ. είναι ότι λειτουργούμε ως ομάδα και μόνο.  Συνεχίζοντας, σχετικά με τις

παρατηρήσεις που έγιναν από την Big Solar, ο κος Καλυβιώτης είπε ότι το Δ.Σ. δε βρήκε

κάτι το οποίο θα πρέπει να αλλαχτεί και προτείνει να μείνει ως έχει το κείμενο του νέου

καταστατικού.

Ο κος Αλεξάκης είπε ότι μετά από καιρό καταλήξαμε στο νέο καταστατικό, αν δεν υπάρχουν

σοβαρές παρατηρήσεις να προχωρήσουμε με την ψηφοφορία και έγκρισή του.

Στη συνέχεια τέθηκαν σε ψηφοφορία οι παρατηρήσεις επί του καταστατικού από την

εταιρία Big Solar, όπως είχαν τεθεί υπόψη των μελών της Γ.Σ.

Ακολούθησε ψηφοφορία και το Σώμα κλήθηκε να αποφασίσει ως προς την αποδοχή

ή όχι   των προτάσεων της εταιρίας Big Solar ψηφίζοντας μεταξύ των δύο προτάσεων:

Πρόταση 1: την αποδοχή των προτάσεων της εταιρίας Big Solar

Πρόταση 2: την απόρριψη   των προτάσεων της εταιρίας Big Solar

Στη ψηφοφορία η 2η πρόταση πήρε 44 ψήφους και η 1η 0.

Επομένως, η Γ.Σ. ομόφωνα,  αποφάσισε όπως μην επέλθει καμία τροποποίηση στο

καταστατικό από τις προτεινόμενες από την εταιρία Big Solar.

Στο σημείο αυτό και εφόσον δεν υπήρχαν άλλες παρατηρήσεις από τους παρισταμένους, η

Γ.Σ. προχώρησε σε ψηφοφορία για την έγκριση του νέου καταστατικού, με τις



τροποποιήσεις που εισήλθαν κατά την παρούσα συνεδρίαση, τόσο κατ’ άρθρο όσο και στο

σύνολό του.

Κατά την ψηφοφορία αυτή, η Γενική Συνέλευση ομόφωνα ενέκρινε το προτεινόμενο νέο

καταστατικό, ώστε να καταστεί αυτό, μετά τις κατά νόμον ενέργειες  το ισχύον καταστατικό

της αστικής μη κερδοσκοπικής εταιρίας με την επωνυμία Σύνδεσμος Εταιριών

Φωτοβολταϊκών, τόσο κατ΄ άρθρο, όσο και στο σύνολό του.

Στη συνέχεια, η Γενική Συνέλευση, ομόφωνα εξουσιοδότησε τα μέλη του παρόντος

Διοικητικού Συμβουλίου, όπως, αφού υπογράψουν το εγκεκριμένο με την παρούσα

καταστατικό, προβούν στις αναγκαίες ενέργειες δημοσίευσής του δια του παρισταμένου

νομικού συμβούλου του ΣΕΦ Αθανάσιου Ταβουλάρη,  στον οποίον χορηγούν την

επιπρόσθετη εντολή όπως προβεί και σε οποιεσδήποτε ορθογραφικές ή λεκτικές

διορθώσεις του κειμένου του καταστατικού.

Τέλος, το λόγο πήραν τα μέλη του Δ.Σ. του ΣΕΦ προκειμένου να πουν δύο λόγια κλείνοντας

τη συνεδρίαση.

Ο κος Σαρρής παίρνοντας πρώτος το λόγο, αφού ευχήθηκε σε όλους για τη νέα χρονιά,

εξέφρασε την αίσθηση, που του δημιουργήθηκε στη πορεία της θητείας του στο  Δ.Σ., ότι

σας χάνουμε μιας και στις περισσότερες συνεδριάσεις του Δ.Σ. ήμασταν μόνοι παρότι

πολλές φορές συζητούνται σοβαρά θέματα του κλάδου και τα οποία δεν μπορούν να

αποτυπωθούν στις 2-3 σελίδες των πρακτικών.  Χρειαζόμαστε περισσότερη ενημέρωση

από εσάς, με τα προβλήματα που αντιμετωπίζεται.

Ο κος Βόκας στη συνέχεια εξέφρασε τη χαρά του για τη σημερινή συνάντηση όλων μας αλλά

και τη λύπη του γιατί η παρουσία μελών μας στις συνεδριάσεις του Δ.Σ είναι ελάχιστη.

Είμαστε ικανοποιημένοι για το αποτέλεσμα των προσπαθειών μας μέχρι τώρα αλλά θα

θέλαμε την παρουσία σας στις συνεδριάσεις μας. Καλή χρονιά σε όλους.

Ο κος Καπέλλος συμφωνώντας με τους προηγούμενους ομιλητές, τόνισε ,ότι μέσα στο 2011

έχουμε να αντιμετωπίσουμε 2 σημαντικές προκλήσεις, η μία είναι η εγκατεστημένη ισχύς και

η πολύ μεγάλη της αύξηση που ναι μεν είναι πολύ καλό για το κλάδο- εγκυμονεί όμως

κινδύνους και θα πρέπει να είμαστε προετοιμασμένοι  για την  περίπτωση που αυτό μας

αντιστραφεί από το Υπουργείο με μείωση της ταρίφας και αύξηση του τέλους ΑΠΕ. Και

δεύτερη πρόκληση είναι η σημαντική αύξηση μικροεγκαταστατών όπου αν δεν παρέμβουμε

με κάποιο τρόπο προκειμένου να προστατέψουμε την αγορά μας, κινδυνεύουμε ο χώρος

μας να δυσφημιστεί.  Είναι 2 θέματα που τα συζητάμε και ελπίζω να μπορέσουμε να

αντιμετωπίσουμε ουσιαστικά.



Ο κος Μίτμαν αφού ευχήθηκε  σε όλους , είπε με τη σειρά του, είμαστε σε μία ενδιαφέρουσα

φάση και ιδίως αν κάποιος δει τις εξελίξεις του κλάδου σε άλλες χώρες του εξωτερικού και τι

αντιμετωπίζουν τώρα. Τα Φωτοβολταϊκά δέχονται «πόλεμο». Με πάθος έχουμε υποστηρίξει

το 12%, έχουμε δρόμο μπροστά μας και θα πρέπει να μείνουμε ενωμένοι για να

υποστηρίξουμε και να διαφυλάξουμε την αγορά μας.

Ο κος Ζαχαρίου συμφωνώντας με τους προηγούμενους ομιλητές τόνισε ότι είναι επιτακτική

ανάγκη  η συμμετοχή όλων σας για τη προώθηση του χώρου των φωτοβολταϊκών και η

υλοποίηση των στόχων μας. Καλή χρονιά και καλή επιτυχία για το 2011.

Τέλος κλείνοντας μίλησε ο κος Ταβουλάρης ο οποίος τόνισε την ανάγκη για ενεργή

συμμετοχή όλων των μελών της Γ.Σ. ιδιαίτερα από εδώ και πέρα μιας και ψηφίσατε ένα

καταστατικό το οποίο περιλαμβάνει κάποιες επιτροπές οι οποίες χρειάζονται ενεργά μέλη.

Μη υπάρχοντος άλλου θέματος, ο Πρόεδρος ανακοίνωσε τη λύση της συνεδρίασης και

ευχήθηκε καλή χρονιά και καλή συνέχεια στις προσπάθειες όλων, υπογράφοντας και το

παρόν Πρακτικό.

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ

Χρήστος Καλυβιώτης Γεώργιος Βόκας


